
Informácia

 zo 16. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka

konaného dňa 9. 2. 2012

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Hostia: Ing. Maga, Bc. Baranová

Rokovanie viedol predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko

Program:

1. Otvorenie

2. Kontrola uznesenia

3. Informácia riaditeľa ZŠ s MŠ Likavka za I. polrok 2012

5. Rôzne

6. Uznesenie

7. Záver

Informácia:

Predseda RŠ JUDr. M. Brtko privítal prítomných a zasadnutie otvoril. Riaditeľ ZŠ s MŠ 

informoval  prítomných  o  výsledkoch  školy  za  I.  polrok  školského  roku  2011/2012, 

prehľad  prospechu,  dochádzky  a  správania  bol  členom  RŠ  predložený  prehľadne  v 

tabuľkách.  Riaditeľ  ZŠ  s  MŠ  konštatoval  zlepšenie  výsledkov,  k  čomu  prispieva  aj 

hodnoteniu výchov. Nultý ročník ohodnotil riaditeľ ako dobrý krok, v ďalšom školskom 

roku však nebude otvorený kvôli malému počtu žiakov. Na zápise do 1. ročníka bolo 

zapísaných 36 detí,  3 deti majú odklad. Výraznejšie problémy v správaní za I. polrok 

neboli.  Za  I.  polrok bolo udelených  87 riaditeľských pochváľ a  8 pokarhaní.  Oprava 

telocvične už bola úspešne ukončená. Za MŠ informovala prítomných Bc. Baranová. K 

01.09.2011 bolo do MŠ zapísaných 60 detí. Nastala zmena v pedagogickom kolektíve, 

odišla p. Vojkovičová, nastúpila Zuzana Durdíková. Do tried je objednaný nový nábytok 

a už sú zakúpené nové koberce. V MŠ začal činnosť folklórny súbor. Miroslav Brtko sa 

informoval,  či  už bola nejaká mimoškolská akcia  v školskej jedálni.  Doposiaľ žiadna 

nebola.  Takisto  sa informoval,  prečo nebol  zorganizovaný školský ples.  Ján Brtko sa 

informoval,  prečo tak často odpadáva telesná  výchova.  V tomto čase odpadávala TV 

kvôli  zime  v  telocvični.  Riaditeľ  školy  informoval,  že  budú  natlačené  a  rozdané 

vyhlásenia na poukázanie 2% podielu z dane. Predseda RŠ JUDr. M. Brtko poďakoval 

členom RŠ za účasť na zasadnutiach RŠ a ukončil rokovanie.


